
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 19. juni 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 182
Vil ministeren redegøre for, hvorfor den længe ventede (siden februar 2024) rapport om 
krænkelser blandt værnepligtige endnu ikke er udkommet, når en tilsvarende undersøgel
se er udkommet på alle andre områder i Forsvaret samt oplyse, hvornår undersøgelsen 
forventes at foreligge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carsten Bach (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carsten.bach@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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